
PROTEST

Kommunens udstykning af "Hindsfred " - bestående af parcellerne Julievej nr. 1-25 fandt sted i 19æ-65.

På det tidspunkt var den nordlige side af baneskråningen ved parcellerne bevokset med gyvel og brombær.

Gyvelen blev oprindelig plantet på skråningen, og frøene, der stammede fra ltalien, blev spredt ud fra

toget.

Området blev jævnligt vedligeholdt og plejet af "Banens" ansatte, men det skete også, at der af og til gik ild

i bevoksningen forårsaget af gnister fra damplokomotivet. Dette holdt også bevoksningen nede.

Nu er det over 30 år siden, at området virkelig er blevet plejet og vedligeholdt.

Bevoksningen er som følge heraf nu meget voldsom med hØje selvplantede træer, bestående af især ask,

ahorn og elm, der alle er meget hurtigvoksende og smider mange frø.

Dette giver mange gener for ejerne af grundene langs banen, bl.a.:

o De alt for høje træer skygger langt ind i vore haver, så vore terrasser og drivhuse ikke mere kan

benyttes optimalt.
o På grund af skygge mistrives vore græsplæner af mos - trods omhyggelig pleje.

r Vi har hvert år et enormt lugearbejde på grund af de tusindvis af frø, der er blæst ind i vore haver.

Uden dette lugearbejde, ville haverne være sprunget i skov, nøjagtig som det er sket på skråningen.

o Ved blæst flyver grene fra træerne rundt i haverne, og af og til rammes vore vinduer.

o Træerne svajer meget under storm, og når de samtidig står på en meget stejl skråning, frygter vi,

hvad der kan ske ved storme, som dem vi ser nu.

Vi kan og vil ikke længere acceptere, at vi har så mange gener fra træerne.
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